
Protokół nr 6/2019 

  z posiedzenia Komisji skarg, wniosków i petycji, która odbyła się w dniu 19 grudnia 

2019 r. w Sali konferencyjnej Centrum Integracji Społecznej o g.14:00 

 

 W posiedzeniu uczestniczyli członkowie komisji ( lista obecności stanowi załącznik nr 1 ) oraz 

Bożena Śliwińska Sekretarz Gminy. 

Posiedzenie otworzył, zebranych powitał Przewodniczący Komisji Artur Bonas, po czym 

stwierdził quorum. 

Następnie przedstawił temat, dla którego zwołano posiedzenie. Poinformował, że w dniu 16 

grudnia 2019 r. do Komisji skarg, wniosków i petycji wpłynęło pismo od Przewodniczącego 

Rady Gminy Jana Drzazgowskiego o przekazaniu do rozpatrzenia petycji Pani Renaty Sutor ( 

autorka petycji wyraziła zgodę na ujawnienie jej danych osobowych) dot. zmiany przepisów 

prawa miejscowego. Nadmienił, że przekroczony termin przekazania petycji do komisji 

spowodowany był analizą Kancelarii Prawnej w zakresie wydania opinii w zakresie właściwości 

Rady Gminy Pomiechówek do rozpatrzenia petycji. 

Opinia prawna – stanowi załącznik nr 2. W jej konkluzji wskazano, że petycja złożona w interesie 

publicznym przez adwokat Renatę Sutor dotycząca zmiany przepisów prawa nie należy do 

właściwości Rady Gminy Pomiechówek. Adresat petycji, który jest niewłaściwy do jej 

rozpatrzenia, przesyła ją niezwłocznie, nie później jednak niż w terminie 30 dni od dnia jej 

złożenia, do podmiotu właściwego do rozpatrzenia petycji, zawiadamiając o tym równocześnie 

podmiot wnoszący petycję ( art. 6 ust. 1 ustawy o petycjach).   

Jak wynika z opinii prawnej, poruszone w petycji kwestie wymagają zmian ustawowych. 

Stosownie do postanowień art.95 ust. 1 Konstytucji RP z dnia 2 kwietnia 1997 roku, władzę 

ustawodawczą w Rzeczypospolitej Polskiej sprawują Sejm i Senat. 

 

 

Wobec powyższego Przewodniczący Komisji A.Bonas biorąc pod uwagę opinie prawną 

zaproponował nieprzeprowadzanie dyskusji, tylko przygotowanie odpowiedniego projektu 

uchwały pod obrady Rady Gminy, mówiącego o przekazaniu petycji. 

 

Pozostali członkowie komisji oświadczyli, że również zapoznali się z treścią petycji oraz opinią 

prawną i zgodzili się z przedstawioną powyżej propozycją Przewodniczącego, nie wnosząc 

uwag. 

 

Na zakończenie posiedzenia Przewodniczący odczytał projekt uchwały  w sprawie przekazania 

petycji, który zostanie przedłożony Radzie Gminy do rozpatrzenia. 



 

Na tym o g.14:30 Przewodniczący zamknął posiedzenie. 

 

Protokołowała: 

Przewodniczący Komisji skarg, wniosków i petycji 

                                                 Artur Bonas 

 


